



如果非要给旅行找出一个理由一 徜徉在和风樱花下, 在海岛感受阳光与沙滩, 细数小桥流水, 把自己放任在美食的天堂, 将瘦身与节食的魔咒抛之脑后, 享受味蕾给自己带来的满足。 或是让自己尽情放松自由奔跑,

让压力消散在风里和空气里。

如果世界上真的存在这样的目的地,

那大概就是名为香港的地方吧。

除了东方之珠、金融中心的头衔之外,香港更拥有着"美 食天堂"和"购物天堂"的标签。鳞次栉比的大厦内不乏米其 林餐厅,而街旁琳琅满目的小吃则是传统而又让人难以忘记的 港味……

跟随港片长大的你们,会不会突然期待在街边转身,不经 意间遇见曾经让你心动不已的陈浩南、虞秋男、十二少……穿 越回 20 世纪末的香港,去感受那个时代的特殊?

作为多元化融合的城市,在香港,想要品尝来自全世界的 美食轻而易举:除了有大大小小 200 多家米其林餐厅,还有 广受欢迎的泰国菜、日本料理、法餐,甚至小众菜系例如地中 海、古巴、葡国等风味佳肴,都能在这儿找到。

你想去寻找隐匿在居民楼中的怀石料理店冈田和生吗;还 是登上 102 层高的天龙轩, 从窗口俯瞰香港? 甚或, 去华嫂 冰室"偶遇"余文乐?

只因为是香港,

把不可能都变成了可能。

If you have to find a reason to travel--

Strolling in gentle breeze under cherry blossoms,

Feeling the sunshine and the beach on the island,

Counting the little bridges and streams,

Let yourself splurge on delicacies,

Leaving behind the curse of weight loss and diet,

Enjoy the satisfaction that taste buds bring to yourself.

Or relax and run freely,

Let the pressure released in the wind and air.

If there's such a destination in the world,

That's probably called Hong Kong.

In addition to the fame of Pearl of the Orient and A Financial Centre, Hong Kong is known as a "Gourmet Paradise" and a "Shopping Paradise". There are plenty of Michelin restaurants in the rows of buildings, and the dazzling snacks on the street are traditional and unforgettable flavors of Hong Kong ...

As a post-1980s growing up watching Hong Kong films, are you suddenly looking forward to coming across with your admirers Peter Chen, Yu Chiu-nam, and Chan Chen-Pang on the street of Hong Kong at the end of the 20th century and... feeling the peculiarity of that era?



It's easy to find all kinds of world-known cuisines in Hong Kong which is nurtured by diversified culture. In addition to more than 200 Michelin restaurants, there are popular Thai, Japanese and French restaurants, and even minor cuisines such as the Mediterranean, Cuban, and Portuguese cuisines in Hong Kong.

Do you want to find kaiseki restaurant Kazuo Okada in residential buildings or ascend the 102-storey Tin Lung Heen to overlook Hong Kong from the window? Or Do you want go to Mrs. Tang Cafe and "run into" Shawn Yue?

It's Hong Kong,

That makes anything impossible possible.

